
 
 
Zapisnik 2. redne seje UO APD Kozjak Maribor, 29.6.2017 
 
 
Razpisan dnevni red: 
 
1. pregled realizacije sklepov predhodnih sej UO 
2. nabava opreme za AO 
3. investicijsko vzdrževanje plezalne stene APD Kozjak 
4. Predavanje o planiki kot simbolu 
5. razno 
 
 
Sejo smo sklepčno začeli ob 19.10. 
 
 
Ad 2: Načelnik AO predloži seznam za nakup opreme, ki bi jo potrebovali za izvajanje alpinistične 
šole. Seznam je sestavil gospodar skladišča Ervin Puch, pregledala sta ga načelnik AO Bojan 
Avguštin in vodja alpinistične šole Ljubo Hansel. Ker ostali člani UO z le-tem nismo bili predhodno 
seznanjeni, se v razpravi o smotrnosti razvije še debata o uporabnosti te opreme na ostalih 
odsekih.  
 
 
Ad 3: Načelnik ŠPO nas seznani z dejstvom, da plošče na plezalni steni več niso primerne za 
izvajanje dejavnosti in da bi za sanacijo odsek potreboval okoli 1500 €, od tega bi dve tretjini lahko 
pokril sami iz naslova prihodkov programov športnega plezanja, tretjino pa bi prispevalo društvo. 
 
 
Ad 4: UO je sredstva v višini 100 € za predavanje ge. Keršič Svetel odobril. Rastko Vrečko bo z 
Bredo Bibič dogovoril nadaljnji potek realizacije sklepa o izvedbi predavanja. Predavalnica je 
načeloma s pomočjo člana Marjana Horvata zagotovljena na fakulteti.Sklep o odobritvi sredstev pa 
ostaja veljaven. 
 
AD 5:  
 
a) Kot že na prešnji seji nas našelnik ŠPO ponovno seznani s prošnjo za finančno pomoč 
perspektivnih plezalk/plezalcev (v tem primeru še posebej pomoč Urški Repušič) in sicer v obliki 
sklada v znesku 500 € letno.  
 
 
b) Ob debati o zbiranju sredstev izpostavimo tudi problem financiranja društva na splošno.  
 
Sejo smo brez sprejetih sklepov zaključili ob 20.05. 
 
 

Sestavila: Marinka Rojko 
 
 


